
 

Referat fra bestyrelsesmødet d.12.november 2024 

Mødedeltagere: Søren N, Gorm, Lars, Torben og Erik. 

Herudover deltog:    Revisor og havnefogeden. 

Suppleanter:               Morten  

Afbud:   Peter, Christian og Martin 

 

Formanden. 

• Der er dialog med OK om den evt. kommende sauna, dog er tempoet fra saunagruppen gået 
lidt i stå, så vi afventer hvad der sker! 

 

• Søren prøver at få et møde i stand med Odders nye kommunaldirektør Hosea Dutschke, 
Helle Bøhl-Møller fra teknik og miljø, samt Heida Sara Thorgeirsdottir  

Vi ønsker at høre om OK’s planer omkring honnørkajen så vi kan planlægge derefter.  

 

 

Økonomi 

• Vi har rykket OK efter fakturaen for vores del af den nye bro ved Færgebyen. 

 

 

Havnefogeden 

 Wiren på mastekranen er skiftet nok engang, og nu har det vist sig at vi har fået leveret en 
forkert type. Der vil blive leveret og monteret en ny wire uden beregning. 
 

 Tømmerne er startet med at lægge dækket på den nye bro i svajebassinet.  
 

 Bommen ved slæbestedet i den nye havn er tæret op. Der er bestilt en ny der bliver opsat 
snarest. 

 

 

Evt. 
 Egmont Højskolen oplyser at Jeppe der tidligere har betjent spillet på beddingen er gået på 

pension. Al henvendelse skal fremover rettes til værftet. 
 

 Beboerne i Færgebyen har valgt en bestyrelse. Vi vil invitere dem til et møde så vi kan hilse 
på hinanden. 

 
 
 

NB:  Næste møde afholdes tirsdag d.10.december 2024 kl.17.00. 

 

Ref. Erik Pedersen 


